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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„A moszkvai kereskedelmi kirendeltségről” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok

benyújtani Balázs Péter külügyminiszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Amint az bizonyára ön el őtt is ismert, az Állami Számvevőszék figyelmét is felkeltették azok a

szabálytalanságok, amelyek a Külügyminisztérium kezelésébe tartozó moszkvai kereskedelmi

kirendeltség eladása körül történtek. Sok pletyka szólt már korábban is a magyar állam tulajdonát képez ő

ingatlan sorsáról . Eddig hivatalos híradások hiányában kiszivárogtatott információkat hallhattunk csak a z

állami vagyon orosz oligarchák kezébe történ ő átjátszásáról, s persze az illetékes szakállamtitkár ígérete –

mely szerint az ügyletek minden vonatkozó dokumentuma megtalálható lesz a tárca hivatalos honlapján –

is csak ígéret maradt.

Most azonban az Állami Számvevőszék az MNV Zrt . 2008. évi tevékenységének ellenőrzésekor

botrányos szabálytalanságokra bukkant . Az ingatlan zártkörű pályázaton történő értékesítése nem adott

lehetőséget a magyar érdekeltséggel bíró társaságok pályázati részvételére . Mindemellett az adásvételi

szerződés egy korábbi – jogszabályba ütköző , így az ÁSZ megállapítása szerint semmis – szerződésre

hivatkozik .



Az ügyletet ráadásul a pénzügyi tranzakciók adatai alapján már legalább 93 munkanappal azel ő tt

végrehajtották, hogy azt a Nemzeti Vagyongazdálkodási Tanács jóváhagyta volna, az összeget pedig az a

Luxemburgban bejegyzett társaság utalta át, amelyet csak nyolc hónappal kés őbb nyilvánítottak az

egyébként szabálytalan pályázat nyertesének .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kik és mikor kötöttek szerz ődést a moszkvai kereskedelmi kirendeltség ügyében ?

Milyen jogszabályi felhatalmazás alapján kötötték a szerz ődéseket és azokat mikor adták?

A kirendeltség üzleti, forgalom-képtelen kincstári vagy korlátozottan forgalom képes vagyonna k

minősült-e?

Szerepel-e az ingatlan valamilyen vagyonleltárban? Ha igen, melyikben ?

Született-e a kérdésben bármilyen kormányhatározat? Ha igen, kinek az el őterjesztésére és mikor?

Hol található az oroszországi Szövetségi Biztonsági Szolgálat azon állásfoglalása, mely tartalmazz a

azon cégek listáját, melyek részt vehettek a pályázaton?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2009 . szeptember 23 .

	 Dr . Graz zen	
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